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Anja Haga
Het gezicht
Anja Haga
Anja Haga uit Dokkum begon de
afgelopen periode in Provinciale
Staten niet als fractievoorzitter.
Maar al na een maand schoof ze
door naar die positie, en ze
greep haar kans om zich te pro-
fileren. Dat deed ze volgens haar
collega’s uitstekend. Ze werd
onlangs door hen aangewezen
als het Beste Statenlid van de
afgelopen periode, en als degene
die de meeste kennis van zaken
bleek te hebben. Zo beet ze zich
zo vast in het dossier van het
openbaar vervoer in Fryslân dat
verantwoordelijk gedeputeerde
Johannes Kramer haar in een
debat aanduidde als ,,de me-

vrouw van het ov”. Haar stijl van
debatteren is zakelijk en inhou-
delijk, en kenmerkt zich door
een rust die niet snel verdwijnt
bij stekelige interrupties. Mis-
schien wel de zeldzaamste eigen-
schap in de Statenzaal is haar
vermogen om goede tegenargu-
menten op waarde te schatten.
Opmerkelijk was haar besluit
om te stoppen met het gebruik
van de Friese taal in de Staten,
omdat ze genoeg had van het
commentaar dat ze op haar
Fries kreeg. Halverwege 2014
veranderde ze echter weer van
mening, en ze spreekt sindsdien
weer Fries in de Staten. Anja Haga. Foto: Provincie Fryslân


